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KS/2020/10
§ 1
Kommunstyrelsens månadsrapport
Sammanfattning av ärendet  
Till årets första kommunstyrelse informerar samhällsbyggnadsförvaltningen, kommunledningskontoret 
och HR-avdelningen om så här i början av 2020.
?Samhällsbyggnadsförvaltningen informerar om digitalisering och samverkan över 
förvaltningsgränserna genom olika projekt.? Kommunledningskontoret lyfter sina olika fokusområden 
under 2020, berättar om resultat av servicemätning som gjorts av tillgänglighet och bemötande, om 
säkring av den digitala tillväxten och om höstens utvärdering av sina verksamheter. HR-avdelningen 
redogör bland annat för förankringen av lönekriterierna, om årsredovisningen och om förändringar i 
lagen om anställningsskydd (LAS)
 
Beslutsunderlag
Kommunledningskontoret, månadsrapport januari 2020.
 
Beslutsgång
Ordförande Peter Schölander (M) ställer sitt eget förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar
 
att lägga informationen till handlingarna.
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KS/2019/793
§ 2
Antagande av risk- och sårbarhetsanalys för 2019-2022
Sammanfattning av ärendet  
I Lagen om kommuners och landstings åtgärder inför och vid extraordinära händelser i fredstid och 
höjd beredskap (2006:544) föreskrivs att kommunerna ska analysera vilka extraordinära händelser i 
fredstid som kan inträffa i kommunen och hur dessa händelser kan påverka den egna verksamheten. 
Resultatet av arbetet ska värderas och sammanställas i en risk- och sårbarhetsanalys.

Risk-och sårbarhetsanalysen ska antas under första året på varje mandatperiod.

Arbetet med analysen har genomförts tillsammans med kommunala förvaltningar samt kommunala 
bolag. Varje representant har analyserat sitt verksamhetsområde där representanten har tagit fram sin 
kärnverksamhet, de kritiska beroenden samt risker och konsekvenser. Det har mynnat ut i åtgärdsplan.
Informationen från respektive verksamhet har aggregerats ihop och således utgör en risk-och 
sårbarhetsanalys för kommunen och dess geografiska område.

Följande åtgärder föreslås:
- Översyn av reservkraft
- Stärka säkerhetsskyddet och informationssäkerheten
- Analysera kritiska beroenden
- Stärka samverkan inom det geografiska området
- Stärka kommunens ledningsförmåga
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 10 december 2019, § 137,
Räddningstjänsten, tjänsteskrivelse den 12 november 2019,
Risk-och sårbarhetsanalys 2019-2022.
 
Beslutsgång
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

att anta risk- och sårbarhetsanalysen för 2019-2022.

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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KS/2019/792
§ 3
Antagande av styrdokument för krisberedskap för 2019-2022
Sammanfattning av ärendet  
Styrdokumentet beskriver kommunens övergripande inriktning och prioriteringar för kommunens 
arbete inom krisberedskap för perioden 2019–2022. Innehållet syftar även till att uppfylla krav enligt 
Lag om kommuner och landstings åtgärder inför och vid extraordinära händelser i fredstid och höjd 
beredskap (2006:554).

Syftet är vidare att beskriva hur kommunen avser att fullfölja de åtaganden som beskrivs i 
överenskommelse om kommunernas krisberedskap (SKL 18/03101 MSB 2018–09779).
Styrdokumentet syftar till att omhänderta de åtgärdsbehov som framkommer genom arbetet med risk- 
och sårbarhetsanalysen och översätta dessa till de åtgärder som ska genomföras under 
mandatperioden..

Följande åtgärdsbehov föreslås:
- Analysera kritiska beroenden
- Stärka säkerhetsskydd samt informationssäkerheten genom att bland annat införa ett 
signalskyddssystem - Översyn av reservkraft
- Stärka geografiskt områdesansvar
- Stärka kommunens ledningsförmåga
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 10 december 2019, § 138,
Räddningstjänsten, tjänsteskrivelse den 15 november 2019,
Styrdokument för krisberedskap 2019-2022.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

att anta styrdokumentet för krisberedskap för 2019-2022.

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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KS/2019/919
§ 4
Antagande av riktlinjer för fettavskiljare
Sammanfattning av ärendet  
Höganäs kommuns miljöavdelning har tillsammans med VA-avdelningen tagit fram ett förslag till 
”Riktlinjer för fettavskiljare”. Detta har vi gjort för att förenkla för kommunen själva men framför allt 
för de verksamheter som hanterar livsmedel som kan ge upphov till fetthaltigt spillvatten. Fettet från 
livsmedelsverksamheter stelnar i det kommunala spillvattennätet och kan orsaka stopp eller 
förträngningar. Stopp i ledningar och pumpstationer kan bland annat orsaka bräddning (utsläpp) av 
orenat avloppsvatten med försämrad badvattenkvalitet som följd samt källaröversvämningar. 
Följdverkningarna av stopp i spillvattennätet kan ge upphov till stora kostnader. I verksamheter där det 
uppkommer fetthaltigt spillvatten ska därför vattnet behandlas i en fettavskiljare. Gränsvärdet för 
fettinnehåll är lågt, högst 150 ml/l vilket motsvarar en matsked i ett badkar. Detta innebär att behovet 
av att avskilja fett finns hos många verksamheter.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 10 december 2019, § 143,
Teknik- och fastighetsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 20 november 2019,
Teknik- och fastighetsförvaltningen och miljöavdelningens förslag till ”Riktlinjer för fettavskiljare”.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

att anta förslaget för ”Riktlinjer för fettavskiljare”.

Beslutet ska skickas till 
Teknik- och fastighetsförvaltningen
Samhällsbyggnadsförvaltningen
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KS/2019/955
§ 5
Begäran om överföring av investeringsmedel från budget 2020 
till budget 2019, projekt Norra Kustvägen
Sammanfattning av ärendet  
Teknik- och fastighetsförvaltningens VA-verksamhet har i sin investeringsbudget för 2020 ett 
budgeterat projekt att ansluta två fastigheter utmed Norra kustvägen. Projektet är initierat av 
Länsstyrelsen då de förelagt VA-avdelningen att ta in fastigheterna i verksamhetsområdet för vatten 
och avlopp snarast. Tillstånd från Trafikverket och Lantmäteriet behandlades snabbare än förväntat, 
vilket medfört att vi nödgats starta projektet tidigare än förväntat. Planerad projektstart var 2020 då 
även investeringsmedel om 1 mnkr var budgeterat. De budgeterade medlen föreslås ombudgeteras från 
2020 till 2019 för att finansiera investeringen av utbyggnaden utmed Norra Kustvägen.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 10 december 2019, § 144,
Teknik- och fastighetsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 3 december 2019.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

att bevilja teknik och fastighetsförvaltningen, taxefinansierad verksamhet, att tidigarelägga budgeterade 
medel på 1 mnkr från 2020 till 2019 för projekt Norra Kustvägen.

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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KS/2019/956
§ 6
Begäran om överföring av investeringsmedel från budget 2021 
till budget 2020 för renovering av vattentornet i Lerberget
Sammanfattning av ärendet  
Teknik- och fastighetsförvaltningens VA-verksamhet har i sin investeringsbudget för 2020 och 2021 
budgeterat medel på 5 mnkr vardera år för renovering av vattentornet i Lerberget. Då skicket på 
vattentornet är sådant att VA-avdelningen bedömer att det är nödvändigt att renovera vattentornet 
tidigare, begär VA-avdelningen att budgeterade medel 2021 ska överföras till budget 2020.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 10 december 2019, § 145,
Teknik- och fastighetsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 5 december 2019.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

att bevilja teknik och fastighetsförvaltningen, taxefinansierad verksamhet, att överföra budgeterade 
medel på 5 mnkr från 2021 till 2020 för projekt renovering av vattentornet i Lerberget.

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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KS/2016/531
§ 7
Antagande av detaljplan för Bläsinge 1:11 m fl utmed Gamla 
Södåkravägen, Höganäs kommun
Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen beslutade den 5 april 2016, 78 §, att uppdra åt plan- och bygglovsavdelningen att 
genomföra detaljplaneprocess för fastigheterna Bläsinge 1:11 och 1:33 utmed Gamla Södåkravägen 
utanför Jonstorp. Syftet med planläggningen är att säkra en permanent campingplats och möjliggöra en 
fortsatt utveckling av den befintliga verksamheten.

Marken har tidigare använts för jordbruksändamål och plantskola. Under hösten 2019 har 
markprovtagning och analys genomförts för att säkerställa att marken är lämplig för föreslaget 
ändamål. Spår av bekämpningsmedel har påvisats, men halterna ligger under gränsvärdena för känslig 
mark. Skäl för ytterligare provtagning eller efterbehandling av området anses inte föreligga.

Inför antagandet finns kvarstående erinringar från Trafikverket avseende anslutningar till Gamla 
Södåkravägen samt från boende längs Gamla Södåkravägen avseende trafiksituationen längs vägen.
 
Beslutsunderlag
Planutskottet, beslut den 10 december 2019, § 65,
Samhällsbyggnadsförvaltningen, plankarta daterad den 21 november 2019,
Samhällsbyggnadsförvaltningen, planbeskrivning daterad den 21 november 2019,
Samhällsbyggnadsförvaltningen, granskningsutlåtande daterad den 21 november 2019.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer planutskottets förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

att godkänna upprättat granskningsutlåtande, daterat den 21 november 2019,

att detaljplan för Bläsinge 1:11 m fl, Höganäs kommun, daterad den 21 november 2019, inte kan antas 
medföra betydande miljöpåverkan,

att anta detaljplan för Bläsinge 1:11 m fl, Höganäs kommun, daterad den 21 november 2019.

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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KS/2019/788
§ 8
Nytt samlat reglemente för kommunstyrelsen och övriga 
nämnder inför remiss
Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen beslutade den 15 oktober 2019, § 153, att återremittera förslag till nytt reglemente 
för kommunstyrelsen och övriga nämnder till kommunkansliet för att hämta in ytterligare synpunkter 
från de politiska partierna.

Sedan kommunstyrelsens beslut om återremiss har kommunledningskontoret bjudit in de politiska 
partierna representerade i kommunfullmäktige till en sammankomst för att inhämta partiernas 
synpunkter på förslaget.

Vid sammankomsten framkom endast en synpunkt som skulle föranleda en förändring av reglementet 
jämfört med förslaget som behandlades vid kommunstyrelsens sammanträde. Synpunkten innebar att 
ledamöter och ersättare i kommunstyrelsen samt övriga nämnder ska ha rätt att närvara vid 
utskottssammanträden men inte delta i överläggningarna och beslutet. Kommunledningskontoret har 
inte reviderat förslaget i enlighet med tidigare nämnd synpunkt.

Som framkommit tidigare i ärendet har kommunstyrelsen och övriga nämnders reglementen samlats i 
ett gemensamt dokument och innehållet har ändrats utifrån reglerna i den nya kommunallagen vad 
gäller kommunstyrelsens utökade styrfunktion. Syftet med att samla kommunstyrelsen och övriga 
nämnders reglementen i ett gemensamt dokument är att skapa en enhetlighet i reglementenas 
uppbyggnad och språkbruk men även tydliggöra de olika nämndernas ansvarsområden och gränserna 
dem emellan.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 10 december 2019, § 136,
Kommunledningskontoret, tjänsteskrivelse den 21 november 2019,
Kommunstyrelsens beslut den 15 oktober 2019, § 153,
Kommunledningskontorets kommunkansli, tjänsteskrivelse den 30 september 2019,
Kommunledningskontorets kommunkansli, förslag till samlat reglemente för kommunstyrelsen och 
övriga nämnder, den 24 september 2019.
 
Förslag till beslut 
Leif Löwegren (SD) yrkar att förtroendevalda i kommunstyrelsen ska ha rätt att närvara vid samtliga 
sammanträden vid kommunstyrelsens utskott.
 
Louise Stjernquist (L) yrkar att det ska ändras i reglementet § 7 att kallelsen ska finnas tillgänglig från 
fem dagar till sju dagar.
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Beslutsgång
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.
 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer Louise Stjernquists (L) ändringsyrkande under proposition 
och finner att kommunstyrelsen bifaller förslaget.
 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer Leif Löwegrens (SD) tilläggsyrkandeyrkande under 
proposition och finner att kommunstyrelsen avslår förslaget.
 
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar
 
att godkänna förslag på samlat reglemente med ovanstående revidering för kommunstyrelsens och 
övriga nämnder inför
remiss.

Reservationer 
Leif Löwegren (SD) reserverar sig mot att avslå sitt eget yrkande.

Beslutet ska skickas till 
Samtliga nämnder
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KS/2019/673
§ 9
Omfördelning av investeringsmedel till den nya gymnastik- samt 
tennishallen
Sammanfattning av ärendet  
Teknik- och fastighetsförvaltningen har efter arbetsutskottets beslut den 27 augusti 2019, § 86, 
genomfört en upphandling av gymnastik- och tennishallar. Sju stycken anbud har kommit in och 
utvärderingen visar att BAB Bygg har det mest ekonomiskt fördelaktiga anbudet på 52 248 tkr. I 
budget finns upptaget 45 mnkr, upparbetade medel är ca 2,5 mnkr för projektering. Det innebär att det 
fattas ca 10 mnkr i budget för att kunna genomföra projektet. Teknik- och fastighetsförvaltningen 
föreslår att tilldela BAB Bygg uppdraget att genomföra projektet. Budgetavvikelsen på 10 mnkr 
föreslås finansieras genom omfördelning i investeringsbudgeten.

I investeringsbudgeten för 2020 finns medel dels för nytt kulturhus/bibliotek dels för Norra Hage 
förskola i Viken. Projektet nytt kulturhus/bibliotek beräknas nu kunna påbörjas tidigast 2021 och 
Norra Hage förskolan skjuts fram på obestämd tid på grund av ett förändrat behov. Förslaget är att 
avvikelsen på 10 mnkr för ny gymnastik- och tennishall finansieras genom omfördelning med 5 
miljoner kronor år 2020 från vardera av dessa projekt.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 10 december 2019, § 113,
Teknik- och fastighetsförvaltningen, utvärdering av anbud för ny gymnastik- & tennishall, den 15 
oktober 2019.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

att omfördela 10 mnkr i investeringsmedel från Norra Hage förskola till gymnastik- och tennishall-
projektet.

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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KS/2019/952
§ 10
Utredning om övertagande av statlig väg 1435 samt 1422
Sammanfattning av ärendet  
Trafikverket inkom den 14 november 2019 med förfrågan om Höganäs kommun vill ta över statligt 
vägområde på väg 1435 samt väg 1422.

Trafikverkets bedömning är att dessa två sträckor på sikt bör ingå i det kommunala 
väghållningsområdet då Höganäs kommun planerar för en högre exploateringsgrad än befintlig i 
området mellan väg 1435, väg 1422, väg 111 samt väg 112.

En utredning behöver genomföras för att samla beslutsunderlag till ställningstagande om övertagande 
av berörda statliga vägsträckor.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 10 december 2019, § 139,
Samhällsbyggnadsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 18 november 2019,
Kartunderlag illustrerandes vägsträckor som av Trafikverket föreslås övergå till kommunal väghållning.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

att uppdra åt samhällsbyggnadsförvaltningens stadsmiljöavdelning att genomföra en utredning om 
övertagande av statlig väg 1435 samt 1422.

Beslutet ska skickas till 
Samhällsbyggnadsförvaltningen
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KS/2019/953
§ 11
Utredning om övertagande av statlig väg 1426, 1439 och 1440
Sammanfattning av ärendet  
Trafikverket inkom den 14 november 2019 med förfrågan om Höganäs kommun vill ta över statligt 
vägområde på väg 1426, väg 1439 samt väg 1440 i och kring Jonstorp.

Trafikverkets bedömning är att dessa vägar på sikt bör ingå i det kommunala väghållningsområdet då 
Jonstorps vägförening planeras övergå från vägförening till kommunal väghållning.

En utredning behöver genomföras för att samla beslutsunderlag till ställningstagande om övertagande 
av berörda statliga vägsträckor.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 10 december 2019, § 140,
Samhällsbyggnadsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 18 november 2019,
Kartunderlag illustrerandes vägsträckor som av Trafikverket föreslås övergå till kommunal väghållning 
den 18 november 2019.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

att uppdra åt samhällsbyggnadsförvaltningens stadsmiljöavdelning att genomföra en utredning om 
övertagande av statlig väg 1426, 1439 samt 1440.

Beslutet ska skickas till 
Samhällsbyggnadsförvaltningen
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KS/2019/954
§ 12
Utredning om övertagande av statlig väg 1451 samt 111
Sammanfattning av ärendet  
Trafikverket inkom den 14 november 2019 med förfrågan om Höganäs kommun vill ta över statligt 
vägområde på väg 1451 samt 111.

Trafikverkets bedömning är att dessa två sträckor på sikt bör ingå i det kommunala 
väghållningsområdet då Höganäs kommun är väghållare på övrigt vägnät i Mölle tätort.

En utredning behöver genomföras för att samla beslutsunderlag till ställningstagande om övertagande 
av berörda statliga vägsträckor.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 10 december 2019, § 141,
Samhällsbyggnadsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 18 november 2019,
Kartunderlag illustrerandes vägsträckor som av Trafikverket föreslås övergå till kommunal väghållning 
den 18 november 2019.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

att uppdra åt samhällsbyggnadsförvaltningens stadsmiljöavdelning att genomföra en utredning om 
övertagande av statlig väg 1451 samt 111.

Beslutet ska skickas till 
Samhällsbyggnadsförvaltningen
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KS/2019/251
§ 13
Svar på motion angående att anlägga fler hundrastgårdar
Sammanfattning av ärendet  
Samhällsbyggnadsförvaltningen fick i uppdrag av kommunfullmäktige den 12 juni 2019, §115, att 
utreda möjligheten att anlägga fler hundrastgårdar kommunens tätorter som saknar sådana.
Stadsmiljöavdelningen ser i sig positivt på hundrastgårdar då dom nyttjas väl av allmänheten. Även 
våra natur och parkområden nyttjas aktivt av våra hundägare och är uppskattade.
Stadsmiljöavdelningen har utrett frågan och tagit fram flera förslag på platser som hade kunnat fungera 
för etablerande av hundrastgårdar. (se bilagor) För att kunna göra en rättvis bedömning har en 
kostnadsuppskattning gjorts på anläggandet av en hundrastgård.
För själva Hundgården beräknas kostnaden till cirka 200 tkr. Behövs en ny parkering anläggas så kostar 
det ytterligare 150 tkr. Driften per år för en Hundrastgård är cirka 15 000 kr.
Stadsmiljöavdelningens bedömning är därför att det är möjligt att anlägga hundrastgårdar i de övriga 
tätorterna och det finns en efterfrågan. Kostnad för detta uppgår till cirka 1,5 mnkr för anläggning 
samt ytterligare 150-200 tkr för drift per år. Detta är något som idag inte ryms inom befintlig budget.
 
Beslutsunderlag
Ordförande Peter Schölanders (M) yttrande, den 13 januari 2019,
Arbetsutskottet, beslut den 10 december 2019, § 142,
Kommunledningskontoret, tjänsteskrivelse den 19 november 2019,
Jonstorp 2000m2 flädervägen,
Jonstorp 1500m2 återvinningen,
Nyhamnsläge Brunnbyvägen,
Arild Hagavägen,
Höganäs ÄoB,
Arild alt blossalyckan,
ÖLerberget 1200m2,
BEF Höganäs Viaduktsgatan 1500m2,
BEF Viken Vikenparken 2000m2,
Nyhamnsläge v111.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

att bifalla motionen.

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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KS/2019/965
§ 14
Anmälan om remitterad motion angående uttalande om 
återvändande IS-terrorister och uppdrag till nämnder och 
styrelser med anledning av detta
Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige beslöt den 28 november 2019, § 122, att remittera motion angående uttalande om 
återvändande IS-terrorister och uppdrag till nämnder och styrelser med anledning av detta, inkommen 
den 13 november 2019, till kommunstyrelsen för beredning.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 10 december 2019, § 147,
Kjell Mårtensson (SD) och Christian Johansson (SD): Motion angående uttalande om återvändande IS-
terrorister och uppdrag till nämnder och styrelser med anledning av detta, inkommen den 13 
november 2019.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

att uppdra åt kommunledningskontoret att utarbeta yttrande över inkommen motion för svar till 
kommunfullmäktige senast den 24 september 2020.

Beslutet ska skickas till 
Kommunledningskontoret
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KS/2019/966
§ 15
Anmälan om remitterad motion angående inrättande av ett 
vård- och omsorgsprogram i Höganäs
Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige beslöt den 28 november 2019, § 122, att remittera motion angående inrättande av 
ett vård- och omsorgsprogram i Höganäs, inkommen den 15 november 2019, till kommunstyrelsen för 
beredning.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 10 december 2019, § 148,
Carola Persson (S) och Roger Nilsson (S): Motion angående inrättande av ett vård- och 
omsorgsprogram i Höganäs, inkommen den 15 november 2019.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

att uppdra åt utbildningsnämnden att utarbeta yttrande över inkommen motion för svar till 
kommunfullmäktige senast den 24 september 2020.

Beslutet ska skickas till 
Utbildningsnämnden
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KS/2019/894
§ 16
Höganäs yttrande över Helsingborgs stads mark- och 
boendeprogram 2020-2023
Sammanfattning av ärendet  
Höganäs kommun har beretts möjlighet att yttra sig över Helsingborgs stads mark- och 
boendeprogram för 2020-2023.

För att uppnå Helsingborgs stads långsiktiga vision om att år 2035 vara en skapande, pulserande, 
global, gemensam och balanserad stad både för människor och företag antar kommunfullmäktige 
årligen konkreta mål för alla stadens nämnder. Programmet innehåller inga ytterligare mål, utan 
beskriver istället en lite mer långsiktig ambition och inriktning med ord.

Höganäs kommun ser positivt på de utvecklingsambitioner som presenteras i mark- och 
boendeprogrammet och lyfter särskilt betydelsen av utvecklingen kring den regionala noden vid Maria 
station.
 
Beslutsunderlag
Planutskottet, beslut den 10 december 2019, § 62,
Samhällsbyggnadsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 7 november 2019,
Höganäs kommuns yttrande över Helsingborgs stads mark- och boendeprogram 2020-2023, upprättat 
den 31 oktober 2019,
Helsingborgs stad, mark- och boendeprogram 2020-2023, inkommen den 28 oktober 2019.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer planutskottets förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

att godkänna yttrande över Helsingborgs stads mark- och boendeprogram 2020-2023,

att yttrandet översänds till Helsingborgs stad,

att kommunstyrelsen direkt justerar beslutet.

Beslutet ska skickas till 
Helsingborgs stad

Paragrafen är justerad
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KS/2019/795
§ 17
Fördelning av vänortsmedel 2020
Sammanfattning av ärendet  
Höganäs kommun har vänortsutbyte med kommuner i samtliga nordiska länder samt i Tyskland och 
Ungern. Vänorterna är Herlev i Danmark, Nesodden i Norge, Lieto i Finland, Seltjarnarnes på Island, 
Wittstock i Tyskland och Dombóvar i Ungern. Kommunstyrelsens näringslivsutskott beslutade den 17 
januari 2013, § 4, att årligen avsätta 100 000 kr för vänortsutbyte. I en överenskommelse mellan de 
nordiska vänortskommunerna står att läsa att kommunerna främst ska samarbeta och ha 
erfarenhetsutbyte inom områdena äldrevård, utbildning, infrastruktur och kultur. Vidare ska 
vänortsarbetet syfta till ökad kunskap och utveckling för kommunerna och en viktig grundpelare i 
samarbetet är ungdomsutbyte. I anslaget för vänortsarbete 2020 finns 120 000 kr. För 2020 har 
följande förvaltningar och föreningar inkommit med ansökningar:

- Bruksskolan. Ansöker om bidrag på 20 tkr för utbyte med Seltjarnarnes.
- Höganäs Omsorg AB, hemvård. Ansöker om bidrag på 20 tkr för utbyte med Herlev.
- Höganäs Omsorg AB, Nyhamnsgården. Ansöker om bidrag på 35 tkr för utbyte med Seltjarnarnes.
- Kullagymnasiet. Ansöker om bidrag på 35 tkr för utbyte med Seltjarnarnes.
- Socialförvaltningen, vuxenenheten, LSS. Ansöker om bidrag på 18 tkr för utbyte med Dombóvar.
- Kultur- och fritidsförvaltningen, Eric Ruuth kulturskola och Biblioteket. Ansöker om bidrag på 50 tkr 
för utbyte med Lieto.
- Nyhamnsskolan. Ansöker om bidrag på 40 tkr för utbyte med Wittstock.

Med tanke på de framtida utmaningar som kommunen står inför och som framförallt kommer att 
drabba vård- och omsorg samt utbildning är dessa verksamheter som behöver ökad kunskap, 
utveckling och ett samarbete vad gäller framtida ungdomsutbyten, vilket är syftet med 
erfarenhetsutbytet.

Höganäs Omsorg AB, hemvård föreslås beviljas bidrag eftersom målet med studieresan är att finna 
inspiration till hur vårdtagaren kan bo kvar hemma längre, vilket är ett nödvändigt sätt att möta 
Höganäs kommunens framtida utmaningar enligt den föreslagna vård- och omsorgsplanen.

Kullagymnasiet föreslås beviljas bidrag eftersom detta är ett led i deras är ett sätt att profilera till deras 
internationella profil.

Socialförvaltningen, vuxenheten, LSS föreslås beviljas bidrag för inspiration till att fortsätta ha en hög 
kvalité på verksamheten trots framtidens ökade krav och förväntningar på verksamheten.

Kultur- och fritidsförvaltningen, Eric Ruuth kulturskola och Biblioteket föreslås bevilja bidrag som kan 
komma den framtida bibliotek/kulturhus verksamheten till gagn.

Eftersom den totala summan av alla ansökningar överskrider det budgeterade beloppet på 120 000 kr 
föreslås kultur- och fritidsförvaltningens ansökan om 50 000 kr revideras till 47 000 kr eftersom deras 
ansökan omfattar högst belopp.
 
Beslutsunderlag
Näringslivsutskottet, beslut den 12 december 2019, § 5,
Kommunledningskontoret, tjänsteskrivelse den 5 december 2019,
Bruksskolan, ansökan om vänortsmedel för utbyte med Seltjarnarnes, den 17 september 2019,
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Höganäs Omsorg AB, ansökan om vänortsmedel för utbyte med Herlev, den 25 oktober 2019,
Höganäs Omsorg AB, Nyhamnsgården, ansökan om vänortsmedel för utbyte med Seltjarnarnes, den 
25 oktober 2019,
Kullagymnasiet, ansökan om vänortsmedel för utbyte med Seltjarnarnes, den 25 oktober 2019,
Socialförvaltningen, vuxenheten, LSS, ansökan om vänortsmedel för utbyte med Dombóvar, den 30 
oktober 2019,
Kultur- och fritidsförvaltningen, Eric Ruuth kulturskola och Biblioteket, ansökan om vänortsmedel för 
utbyte med Lieto, den 1 november 2019,
Nyhamnsskolan, ansökan om vänortsmedel för utbyte med Wittstock, den 4 november 2019,
Kommunledningskontoret, kommunkansliet, Nya rutiner för vänortsarbetet i Höganäs kommun, den 
10 januari 2013,
Överenskommelse om det fortsatta vänortssamarbetet mellan kommunerna Herlev, Höganäs, Lieto, 
Nesodden och Seltjarnarnes, den 5 maj 2010.
 
Förslag till beslut
Louise Stjernquist yrkar att avslå socialförvaltningen/vuxenenheten/LSS ansökan för utbyte med 
Dombóvar.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer näringslivsutskottets förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.
 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer Louise Stjernquists (L) avslagsyrkande under proposition och 
finner att kommunstyrelsen avslår förslaget.
 
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

att godkänna Höganäs Omsorg AB hemvårdens ansökan om vänortsbidrag om 20 000 kr,

att godkänna kultur- och fritidsförvaltningens ansökan om vänortsbidrag om 47 000 kr,

att godkänna Kullagymnasiets ansökan om vänortsbidrag om 35 000 kr,

att godkänna socialförvaltningen, LSS ansökan om vänortsbidrag om 18 000 kr,

att avslå Höganäs Omsorg AB Nyhamnsgårdens ansökan om vänortsbidrag om 35 000 kr,

att avslå Bruksskolans om vänortsbidrag om 20 000 kr,

att avslå Nyhamnsskolans ansökan om vänortsbidrag om 40 000 kr,

att utbetala bidragen från 2019 års anslag om vänortsarbete på totalt 120 000 kr.
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Beslutet ska skickas till 
Höganäs Omsorg AB hemvården
Kultur- och fritidsförvaltningen
Kullagymnasiet
Socialförvaltningen, LSS
Höganäs Omsorg AB Nyhamnsgården
Bruksskolan
Nyhamnsskolan
Ekonomiavdelningen
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KS/2019/989
§ 18
Miljöutredning genom Miljöbron
Sammanfattning av ärendet  
Kommunledningskontoret föreslår besluta att befintlig samverkan med Miljöbron utökas för att kunna 
ta fram miljöutredningar genom miljövetarstudenter från 2020. Detta projekt finansieras genom 10 000 
kr till miljöbrons verksamhet.
 
Beslutsunderlag
Miljöutskottet, beslut den 11 december 2019, § 23,
Kommunledningskontoret, tjänsteskrivelse den 3 december 2019,
Yttrande miljöutredning genom miljöbron, daterad den 3 december 2019.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer miljöutskottets förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar
 
att Höganäs kommun anmäler sitt deltagande till Miljöbron för att genomföra en miljöutredning för en 
förvaltning under 2020 genom kursen Miljöstyrning i näringslivet,
 
att deltagandet för miljöutredningen finansieras inom budgetram för miljöutskottets egen verksamhet 
för 2020.

Beslutet ska skickas till 
Kommunledningskontoret (ekonomiavdelningen)
Kommunledningskontoret (hållbarhetsutvecklaren)
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§ 19
Anmälningar för kännedom
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer sitt egna förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar
 
att lägga nedanstående anmälningar till handlingarna:

Anmälningar
 KS/2019/970-1  Ägarprotokoll Sydvatten AB 2019-11-08
 KS/2019/130-14  Protokoll BRÅ 2019-11-11
 KS/2019/917-1  Protokoll från integrationsrådet
 KS/2019/195-12  KFR protokoll 2019-12-09 inklusive bilagor samt reservation
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§ 20
Redovisning av delegeringsbeslut
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer sitt egna förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar
 
att lägga nedanstående beslut till handlingarna:

Delegeringsbeslut
 KS/2019/263-91  Fullmakt, mål T 2798-19 (2/2)
 KS/2019/913-1  Delegationsbeslut Tjörröd
 KS/2019/1009-2  Påskrivet delegationsbeslut_etapp 4
 KS/2019/832-2  Påskrivet delegationsbeslut
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KS/2019/28
§ 21
Redovisning av beslut fattade i kommunstyrelsens utskott
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer sitt eget förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar
 
att lägga nedanstående redovisningar till handlingarna:
 
Miljöutskottets beslut den 11 december 2019
§ 23 Miljöutredning genom Miljöbron
§ 24 Ansökan till samverkansprojekt för koldioxidbudgetar
§ 25 Miljöutskottets informations- och anmälningsärenden 2019
 
Arbetsutskottets beslut den 10 december 2019
§ 146 Upphandling av tillsyn och skötsel av utemiljö/grönytor samt snö- och halkbekämpning på 
kommunens allmänna platsmark och kvartersmark
§ 149 Anmälningar för kännedom
 
Planutskottets beslut den 10 december 2019
§ 66 Detaljplan för Krapperup 19:2 , i Vattenmöllan, Höganäs kommun inför samråd
 
Kultur- och fritidsutskottets beslut den 9 december 2019
§ 24 Förslag fördelning, årsbidrag 2020
§ 25 Förslag till kultur- och fritidspolitiskt program 2020-2023
§ 26 Kultur- och fritidsutskottets informations- och anmälningsärenden
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